
Dánský výrobce bot Ecco cílí v ČR už pouze
na černochy – v žádném případě nejsou
určeny pro bílé Čechy
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ČESKO: Když si chcete koupit boty a náhodou se vydáte do obchodu dánského výrobce bot firmy
Ecco, pak asi budete mít dojem, že v ČR žijí především černoši. Firemní plakáty rozmístěné
v prodejně totiž mají jako muže v páru „jistě náhodou“ černocha. Černoši sice zatím v ČR
skoro žádní nežijí a tak zákazníci firmy jsou nepochybně z 99,99% procent běloši, ale reklama
láká černochy. Divné, že?! Vždyť si tím odhánějí potenciální zákazníky…

Jenže v posledních letech už západní korporace nehledí primárně na zisk, ale na propagaci
nejzvrácenějších proti bělošských (lidských) agend. Od imigrace, LGBT++P, eco teror a
nyní i corona plandemii,

 

 

Proč se jejich majitelé už nezajímají o maximalizaci zisku, což prý je hlavní produkt kapitalismu, jak
tvrdí nejrůznější ekonomové a jejich teorie? Možná to bude tím, že pro globální finanční
oligarchii není zisk a peníze primárním cílem, ale pouze prostředkem. Tím cílem je
likvidace bílé rasy (a tedy i Čechů) jako takové. Běloši zkrátka dělají potíže, mají svojí hlavu,
rebelují…. a také moc spotřebovávají.

Jak se jim postavit. Omezení nákupů ve firmách jako Ecco je málo. Je potřeba otevřeně ukazovat na
skutečné viníky a jejich cíle a pak se jim otevřeně postavit. Ještě totiž nezvítězili. Vždyť i ty jejich
pochybné vakcíny stále půlka Čechů odmítá!
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